
 
 
 
 
 
    
Referat Rotary peis-møte i  Program-komiteen 01/6-2021 på hytta til Hans Anders. 
 
Tilstede var: Einar Røyneberg , Jan Sollid , Hans Anders Rygh, Ulf Gran , Arvid Lian og Amund Rudlang 
 
1.  Møte startet med omvisning på hytta og nyte den fantastiske utsikten på hytta til Hans Anders. Videre gikk 
praten over på bil. Komite-leder måtte etter hvert bryte inn og pense praten inn på Rotary.Ingen hadde ønsker om 
å bytte komite.  
 
2.Vi mente at vi i 21-22 , ville fokusere mindre på Korona . Vi mente at vi også kanskje burde forkusere litt på 
å få inn noen yngre medlemmer. Vi tror dette vil gi klubben litt «ny giv». Ellers hadde ingen noen ønsker eller 
meninger. 
 
3. Det var enighet om at programmene vi har hatt siste år har vært bra og ingen hadde ønske om noe mer eller 
mindre av noe. (Noe programkomite-leder synes var fint å høre). 
 
Eller lurte vi på å få kommune-lege Bakke til å ha et foredrag den 15/6 . Jeg kan kontakte han og høre om han 
har tid og lyst og fortelle om denne spesielle tiden vi har vært igjennom.      
  
 
Referent: Einar Røyneberg 
 
 
   


